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Vážení a milí spoluobčané, 
vítám Vás u prvního zpravodaje letošního roku. Věřím, že jste do nového roku 

vstoupili nejen s nadějí, že přinese spoustu dobrého a nové zážitky a příležitosti, ale 
hlavně ve zdraví a s úsměvem na tváři. 

A teď se mi špatně navazuje, protože informace na úvod moc úsměvů nevyvolají. 
Ale ať to máme za sebou hned na začátek 😊 . 

1) K 31.12.2024 byl zrušen stavební úřadu na Úřadě městyse Suchdol nad Odrou. 
Jak jsme již na podzim avizovali, i přes pět vypsaných výběrových řízení se nám 
nepodařilo personálně obsadit místo v  rámci generační obměny. Veškerá agenda 
týkající se  stavebních řízení (včetně těch nedokončených) přechází od 1.1.2025 
na Městský úřad Nový Jičín. Ještě jednou si Vás, vzhledem k  rozsahu předávané 
agendy a  novému systému digitalizace, dovolujeme požádat o  trpělivost při 
vyřizování vašich záležitostí. 

2) Dále jsme k 1.1.2025 stanovili nové výše poplatků: 
- stočné bylo navýšeno o 1,-Kč oproti roku 2024 a to na 60,-Kč/m3 (pro srovnání, 

cena stočného na majetku SMVaK je pro rok 2025 stanovena ve výši 67,14Kč/m3)
- poplatek za odvoz komunálního odpadu byl stanoven na 660,-Kč/poplatníka 

(bližší informace v článku paní místostarostky). 
3) Dokončení polní cesty, která vede z ulice Záhumení směrem k žel. trati, bylo 

investorem tj. Státním pozemkovým úřadem posunuto na  konec dubna 2025. 
V rámci dokončení budou ještě prováděny práce na úpravě příkopu včetně drenáží 
a  terénní úpravy a  v prostoru stavby a  na  příjezdové komunikaci bude i  nadále 
pohyb těžké techniky. V rámci našich možností se snažíme na zhotovitele apelovat, 
bohužel se však nevyhneme znečištění komunikace a negativnímu vlivu na občany 
zde bydlící. 

Také bych Vás ráda informovala o některých organizačních změnách. Od  ledna 
nám nastoupila nová posila na finanční odbor  - Ing. Věra Lošáková, která se bude 
postupně zaučovat na místo vedoucí finančního odboru, kdy nám naše dlouholetá 
"strážkyně obecních peněz", paní Zdenka Bergerová, avizovala, že i ona by ráda na 
zasloužený odpočinek. Věřím, že se nám podaří zajistit hladký přechod této nelehké 
agendy a doufám, že se naší nové posile u nás na úřadě bude líbit a  že se  stane 
cenným členem našeho týmu. 

K 1.2.  také dochází ke  změně na  místě knihovnice v  naší místní knihovně. 
Po  mnoha letech přestala na  konci roku vykonávat tuto funkci paní Věra 
Dorazilová. Moc jí za  všechny ty roky, kdy knihovnu s  láskou opečovávala, 
děkujeme. Nově nastoupí p. Lenka Pešlová, kterou bude v případě potřeby 
zastupovat p.Zdenka Jašková, která je s naší knihovnou také již dlouhodobě srdečně 
srostlá😊 . 

Úřad městyse informuje
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A v neposlední řadě jsme trochu přeorganizovali práci na samotném úřadě. Úřad 
má nyní 2 odbory: odbor finanční (účtárna, pokladna, byty) a  odbor technicko-
správní, pod nějž (úplně ve  zkratce) spadá matrika, evidence obyvatel, 
hřbitovnictví, podatelna, majetkové záležitosti a dále pak stavby, opravy a údržba 
majetku. Zaměstnanec stavebního úřadu p. P. Bartošík, který nad rámec agendy 
stavebního úřadu vykonával také činnosti pro městys (povolení kácení stromů, 
překopy komunikací apod.), a  tato agenda u nás na úřadě zůstala, tak je i nadále 
pracovníkem našeho úřadu a  přesunuli jsme na  něj ještě některé další, převážně 
„stavební“ agendy. 

A teď ještě rychlá rekapitulace toho, co se u nás na úřadě během roku 2024 dělo? 
Proběhlo spoustu akcí a oprav na majetku městyse, ať už na bytových domech 

nebo infrastruktuře, kdy mezi ty větší patří třeba rekonstrukce plynové kotelny 
v  bytovém domě čp. 498 a  plynové kotelny v  Penzionu Poodří, oprava povrchu 
chodníku před drobnými provozovnami po  autobusovou zastávku u  podjezdu, 
realizace vodovodní přípojky pro čistírnu odpadních vod a dále pak prodloužení 
dvou vodovodních řadů (na  ul. Sokolovské a  Za  Lávkou). Také na  čistírně 
odpadních vod byly instalovány česle, které slouží k zachytávání hrubých nečistot. 

Dále jsme na  budově čistírny odpadních vod a  přístřešku sběrného dvoru 
instalovali fotovoltaickou elektrárnu o výkonu 22,5kW (akce byla spolufinancována 
z dotačního titulu Modernizačního fondu EU). 

Také se dokončily některé rozpracované projekty, na které chceme v budoucnu 
navázat, např. projekt na  rekonstrukci střechy hasičské zbrojnice a projekt 
na zateplení a výměnu oken budovy hřiště. 

Dále se pořídil kamerový systém v městysi a byl vyhotoven nový povodňový 
plán Suchdolu n/O. Pro naši jednotku dobrovolných hasičů bylo za  přispění 
dotačního titulu IROP zakoupeno speciální terénní vozidlo SxS. 

Co se  nám nedaří? Bohužel stále ještě není vydáno stavební povolení 
na výstavbu chodníku od podjezdu kolem Romotopu, NC Line k sběrnému dvoru 
(problém se zhotovitelem  projektové dokumentace) a  není vydáno stavební 
povolení na rekonstrukci mostu v Pekle. Také se nám nepodařilo zajistit dotační titul 
na revitalizaci centra městyse. 

A co rok letošní? I  v tomto roce máme v plánu pokračovat v  nastartovaných 
projektech, zde je souhrn toho hlavního. Letos by měla být dokončena realizace 
stavby „Rekonstrukce bytového domu čp. 560, Komenského (DPS)“ spočívající 
ve  výměně oken, zateplení fasády a  střechy budovy a  rekonstrukci kotelny. 
Na  rekonstrukci budeme čerpat dotaci z programu „Nová zelená úsporám“. Dále 
bude probíhat výměna veřejného osvětlení v městysi – je uzavřena smlouva o dílo 
a  zajištěna spoluúčast z  dotačního titulu na  energetické úspory. Dále pak 
připravujeme realizaci dětského hřiště v areálu Základní školy. 

Úřad městyse informuje
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Také by letos měla být dokončena projektová dokumentace na  chodník na ul. 
Sokolovské (směr Hl. Životice), projektová dokumentace na rekonstrukci bývalého 
zdravotního střediska  projekt na revitalizaci centra. 

Při výčtu toho všeho bych ráda ještě jednou poděkovala celému týmu 
zaměstnanců městyse, radním a zastupitelům. Taky děkuji všem, kteří se aktivně 
zapojují do dění v našem Suchdolu, v místě, kde jsme doma a které máme rádi. A v 
neposlední řadě bych chtěla vyjádřit vděčnost  za konstruktivní a slušné debaty a 
diskuse.   

S přáním všeho dobrého v tomto roce, hlavně s přáním pevného zdraví.  

Vaše starostka Lucie Boráková

Úřad městyse informuje
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• závaznými ukazateli stanovilo zastupitelstvo městyse: 
- členění výdajů rozpočtu dle paragrafů 
- neinvestiční příspěvek ve  výši 6.816.000,- Kč a 100.000,- Kč jako investiční 

transfer na uklízecí stroj zřízené příspěvkové organizaci Základní škola a mateřská 
škola Suchdol nad Odrou, příspěvková organizace, IČO: 75027712; 

• schválilo střednědobý výhled rozpočtu na období let 2026 – 2027; 
• pověřilo Radu městyse Suchdolu nad Odrou v souladu s ustanovením § 102, 

odst. 2, písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o  obcích, v platném znění: k provádění 
rozpočtových opatření do souhrnné roční výše 1.000.000,- Kč v rámci výdajů r. 2025; 
tato pravomoc se nevztahuje na  závazný ukazatel „příspěvek na provoz“ zřízené 
příspěvkové organizace", dále pak k  přijímání veškerých transferů, dotací, 
příspěvků a  darů do  rozpočtu městyse r. 2025 a  s tím souvisejících případných 
provádění rozpočtových opatření na straně výdajů; 

• schválilo pravidlo o poskytování dotací a darů z rozpočtu městyse na rok 2025 
následovně: 

- finanční podpora jednomu příjemci do  úhrnné výše menší než 50.000,- Kč 
za kalendářní rok bude poskytnuta formou finančního daru, přičemž schválení daru 
je v kompetenci rady městyse; dary do výše 50.000,-Kč budou poskytovány formou 
uzavření darovací smlouvy jako neúčelové, tudíž příjemci nemají povinnost 
následně dokládat vyúčtování. Zároveň je však v  kompetenci rady, aby 

13. zasedání zastupitelstva městyse ze dne 16.12.2024 
Zastupitelstvo městyse Suchdol nad Odrou:

• schválilo rozpočet městyse pro rok 2025 jako schodkový dle § 4 odst. 5 písm. a) 
zákona č. 250/2000 Sb., zákon o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů takto: 

Úřad městyse informuje
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48. schůze rady městyse ze dne 16.12.2024 
Rada městyse Suchdol nad Odrou: 
• schválila povodňový plán včetně jednacího řádu a statutu povodňové komise. 

Novým povodňovým plánem se zároveň ruší povodňový plán ze září 2001 ve znění 
aktualizace 2003 a 2015; povodňový plán je k  dispozici na  stránkách městyse 
(městys/krizové řízení); 

• rozhodla o výběru nejvhodnější nabídky a uzavření smlouvy o dílo na služby 
„Pěstební a  těžební práce v  lesích městyse k. ú. Suchdol nad Odrou“, 
se  zhotovitelem: LDF Rožnov a.s., se  sídlem Žižkova 511, 747  41 Hradec nad 
Moravicí, IČ: 25840479; 

• schválila uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene spočívající ve zřízení 
a provozování splaškové kanalizace na pozemcích parc.č. 2287/20, 716/1, 716/2 a 
716/5 v k.ú. Suchdol nad Odrou ve vlastnictví Českých drah,a.s., IČ: 70994226, a to 
v rámci stavby "Kanalizace a ČOV Suchdol nad Odrou, II. etapa"; 

•  neschválila poskytnutí daru společnosti NaNovo na nákup osobního vozidla; 
• schválila zveřejnění záměru pronájmu zdravotnické místnosti a  sociálního 

zařízení v  suterénu domu Komenského 560, Suchdol nad Odrou paní Jarmile 
Stebelové, za účelem provozování pedikérských služeb a zároveň schválila dohodu 
o ukončení Smlouvy o výpůjčce; 

• schválila zveřejnění záměru pronájmu pronájmu zdravotnické místnosti 
a sociálního zařízení v suterénu domu Komenského 560, Suchdol nad Odrou paní 
Silvii Gavlákové, za  účelem provozování masérských služeb, a  zároveň schválila 
dohodu o ukončení Smlouvy o výpůjčce; 

ve  vybraných případech stanovili příjemci podmínku uzavření veřejnoprávní 
smlouvy a dokladování použití prostředků. 

– finanční podpora jednomu příjemci v  úhrnné výši 50.000,- Kč a  více 
za  kalendářní rok bude poskytnuta formou účelové dotace. Do  úhrnné výše 
se  započítávají i  nevyčerpané prostředky z  předchozích období, pokud 
zastupitelstvo usnesením umožnilo jejich čerpání v  aktuálním rozpočtovém roce, 
schválení dotace je v  kompetenci zastupitelstva městyse. Dotace budou 
poskytovány uzavřením veřejnoprávní smlouvy; 

• pověřilo radu městyse k  přijetí závěrečného rozpočtového opatření podle 
vývoje plnění příjmů a potřeby čerpání výdajů v průběhu prosince 2024; 

• vydalo obecně závaznou vyhlášku o  místním poplatku za  obecní systém 
odpadového hospodářství; 

• schválilo Směrnici pro nakládání s osobními údaji (GDPR) pro městys Suchdol 
nad Odrou.
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• schválila v souladu s usnesením zastupitelstva městyse č. 2023/7Z/4c ze dne 
18.12.2027 uvolnění části rezervy ve výši 500,- Kč, rozpočtovým opatřením č. R42 
na poskytnutí jednorázového finančního daru za pomoc při kulturní akci; 

• schválila poskytnutí daru z  výtěžku z  dobrovolného vstupného z  akce 
"rozsvícení vánočního stromečku" ve výši 4709,-Kč na povodňový účet obce Česká 
Ves; 

• nařídila Základní škole a mateřské škole Suchdol nad Odrou, příspěvkové 
organizaci, IČO: 75027712, odvod z  investičního fondu ve  výši 2.016.000  Kč 
do rozpočtu zřizovatele; 

• schválila rozpočet Základní školy a mateřské školy v  Suchdole nad Odrou, 
příspěvkové organizace, IČ 75027712, na  rok 2025 a  střednědobý výhled rozpočtu 
Základní školy a mateřské školy v Suchdole nad Odrou, příspěvkové organizace, IČ 
75027712, na roky 2026 – 2027; 

• schválila prodloužení nájemních smluv od 1.1.2025 -31.12.2025 u  nájemníků 
bytů, kteří řádně plní své povinnosti; 

• schválila uzavření smlouvy o dílo na "Rekonstrukci bytu č. 10 v BD 498, Nová 
ulice Suchdol nad Odrou" s  firmou STAVO – Karel Černoch s.r.o. IČO:27770907, 
Suchdol nad Odrou jako zhotovitelem za cenu 493 115,11 Kč bez DPH; 

• schválila v souladu s ustanovením usnesení ZM č. 2023/7Z/4c přijetí účelové 
neinvestiční dotace z  rozpočtu Ministerstva vnitra na  úhradu výdajů jednotky 
dobrovolných hasičů ve výši 9.800,- Kč, a to rozpočtovým opatřením č. R43; 

• schválila organizační řád městyse Suchdol nad Odrou s  platností ke  dni 
1.1.2025, kdy došlo ke  zrušení stavebního úřadu a  vzniku nového technicko-
správního odboru;

49. schůze rady městyse ze dne 30.12.2024 
Rada městyse Suchdol nad Odrou:
• schválila závěrečné rozpočtové opatření R25.

50. schůze rady městyse ze dne 15.1.2025 
Rada městyse Suchdol nad Odrou:

• schválila změnu bodu č. 3 Směrnice č. 4/2019 (dodatek č. 2) o poskytování 
cestovních náhrad. kterým se stanovují sazby cestovních náhrad ve výši: a) 160 Kč, 

Úřad městyse informuje
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trvá-li pracovní cesta 5 až 12  hodin, b) 240  Kč, trvá-li pracovní cesta déle než 
12 hodin, nejdéle však 18 hodin, c) 380 Kč , trvá-li pracovní cesta déle než 18 hodin. 

• schválila prodloužení nájemních smluv u nájemníků bytů, kteří řádně plní své 
povinnosti; 

• revokovala usnesení č. 2024/44R/6c  ze  dne 7.10.2024, kterým rada městyse 
schválila přidělení bytu č. 10 o velikosti 3+1 v bytovém domě Nová ulice č.p. 498; 

• jmenovala nového člena zástupce zřizovatele z  řad členů zastupitelstva 
městyse ve  školské radě Základní škola a  mateřské školy Suchdol nad Odrou, 
příspěvkové organizace, a to Ing. Lucii Borákovou; 

• schválila nákup tomboly na Bál městyse v  termínu 8.2.2025 do  celkové výše 
20.000,- Kč; 

• schválila žádost zaměstnance městyse o  vydání souhlasu s  výkonem 
samostatné výdělečné činnosti (výkon daňového poradce).

Úřad městyse informuje
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Informace o vodném a stočném  od 1.1.2025 
Vodné (SMVaK)                                    70,78 Kč/m3 s DPH 
Stočné (městys Suchdol n/O)           60,00 Kč/m3 s DPH

Úřad městyse informuje

Místní poplatky v roce 2025  
Poplatek za komunální odpad – splatnost 30.06.2025 - 660 Kč / poplatník

Bankovní účet u České spořitelny, a.s. 1765624389/0800 
Variabilní symbol číslo poplatníka 
Specifický symbol 1345

Lze uhradit hotově, kartou v  pokladně úřadu městyse, bankovním převodem 
na účet městyse!!!

Počet obyvatel v roce 2024 – statistika  
počet obyvatel v Suchdole nad Odrou k 31. 12. 2024  3 021 občanů 
• část obce Suchdol nad Odrou 2 788 občanů 
• část obce Kletné 233 občanů 
občané České republiky 2 759 občanů 
cizinci 262 cizinců 
• muži  1 606
• ženy  1 415 
narozené děti    18 
• chlapci    8 
• děvčata   10 
úmrtí občanů   18 
• muži   10 
• ženy  8 
přistěhovaní občané   68 
odstěhovaní občané  111

počet uzavřených sňatků 14
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Odpady v roce 2025 
Vážení spoluobčané, ráda bych vás informovala o  odpadovém hospodářství 

v roce 2025. Vzhledem ke stále se zvyšujícím nákladům na svoz a likvidaci odpadů 
schválilo zastupitelstvo navýšení poplatku za odpady o 60,- Kč, tedy na částku 660,- 
Kč za občana a rok i přesto tak stále máme poplatek jeden z nejnižších v okolí. Věřte, 
není to pro nás potěšující, ale bohužel městys nemůže ze svého rozpočtu doplácet 
stále více na odpadové hospodářství. Sběrný dvůr je v provozu od dubna 2023, je 
plně využíván a městys stojí roční provoz cca 800.000 Kč. Přestože máme sběrný 
dvůr, občas se  objeví u  kontejnerů nebo přímo v  kontejnerech odpad, který tam 
nepatří. Máme rozmístěno dostatek kontejnerů na  tříděný odpad, jedlé oleje, textil 
i elektro, proto je velmi zarážející, když někdo v dnešní době nedokáže, nebo nechce 
odpad třídit. 

V  dalším čísle zpravodaje zveřejním přehled příjmů a  nákladů za  odpadové 
hospodářství v roce 2024 a množství odpadu, které v současné době zpracovávám 
pro „Hlášení o  odpadech za  rok 2024“. V  měsíci dubnu 2024 odstartovala 
optimalizace nádob na  směsný komunální odpad, kdy se přidělovaly nové černé 
nádoby (popelnice) podle daných pravidel. Tato výměna nádob proběhla bez 
problémů a  během roku došlo ještě k  přehodnocení velikosti nádob z  důvodu 
nenaplněnosti. 

Městys platí svozové firmě za každou nádobu, i když není naplněna nebo není 
přistavena k vývozu. Proto Vás prosím, pokud popelnici pravidelně nenaplňujete 
a není vám to lhostejné, obraťte se na městys a problém vyřešíme buď výměnou 
na menší popelnici (nejmenší má objem 80 l) nebo případným sloučením popelnice 
pro více občanů apod., tím zase ušetříme nějakou korunu. 

Za velmi důležité považuji správné třídění, ke  kterému jsou vedeny už děti 
v mateřských školách a věřte mi, to jsou dobří „třídiči“. Čím více odpadů vytřídíme, 
tím méně potřebujeme kontejnerů a popelnic na směsný komunální odpad. Nejen že 
ušetříme za  svoz, ale budeme plnit legislativní cíle, které nám ukládá Zákon 
o odpadech č. 541/2020 Sb., a  to snížit produkci odpadu z pohledu omezení nebo 
úplného zákazu skládkování. Cílem je dodržovat systém nakládání s  odpady, 
materiálně a  energeticky využívat všechny složky odpadu a  skládkovat pouze 
zbytkový a nevyužitelný odpad.

TŘIĎTE ODPAD, MÁ TO SMYSL!!!

Iva Hrabovská 

Úřad městyse informuje
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Kukolová Marie  
Šrámková Marie  
Fleková Milada  
Zbranková Jana 
Matoušek Jiří  
Dýčka Josef  
Lažková Vlasta  
Pavelka Zdeněk  
Krásná Eva 
Bechný Ota  
Vávra Antonín 
Skaliková Jana   
Knápek Jiří  
Marcinková Alena  
Doubek Jan  
Hapalová Ivona 

 
 
 
 
 
  

Sbor pro občanské záležitosti v Suchdole nad Odrou srdečně gratuluje občanům, 
kteří v měsíci lednu oslavili své životní jubileum. Do dalších let přeje pevné zdraví 
a neutuchající radost ze života.

Společenská kronika

 
Barošová Anna 
Volková Josefa  
Polášek Josef  
Přecechtělová Jiřina  
Černoch Karel 
Kouřilová Zdeňka  
Najmon Miroslav  
Klimčíková Alena 
Segeťa Bohumil  
Kozák Viktor   
Bechná Dobromila  
Honzková Veronika 
Skrzypczaková Anna 
Kladonicsová Marcela 
Mikan Jaroslav 
 
 
 
 
 

Dne 27.1.2025 vzpomeneme 10. výročí úmrtí našeho 
milovaného manžela, tatínka a dědečka 
pana Valeriana Klabana. 
S úctou a láskou vzpomíná rodina Klabanova.

Dne 30.1.2025 vzpomeneme 1. smutné výročí, kdy nás navždy 
opustila naše maminka, babička a prababička 
paní Vlasta Tvarůžková. 
Kdo jste ji znali, věnujte ji s námi tichou vzpomínku. 
Synové s rodinami.
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Zima tu je, každé dítě se raduje 
Zimní období ve  školce se  neslo v  duchu příprav na  Vánoce. Nacvičování 

besídek, zpívání koled, ochutnávání cukroví, zkoušení vánočních tradic, to vše jsme 
spolu zažili. Všechny děti ve  školce poctivě zkoušely a  trénovaly, aby potěšily 
maminky a tatínky, babičky a dědečky, tetičky a strýčky. 

Třídy Broučků a Kuřátek si připravily vystoupení na  téma zimních radovánek 
a vánočního příběhu o narození Ježíška. 

Třída Hvězdiček spojila svou besídku se zpíváním koled, vánočními tradicemi 
a zdobením perníčků a pitím tradičního punče. 

Sluníčka překvapila své rodiče tanečky, básničkami a písničkami. 
Sovičky vystoupily nejen pro rodiče, ale také pro své kamarády z prvních tříd. 

Jejich představení vyprávělo příběh Grinche, kterého vyhnali z městečka Kdovíkov, 
ale nakonec se  sním díky Ježíškovi usmířili. Děti měly radost také z  nadílky 
a dárečků, které od Ježíška dostaly. Nových hraček si opravdu užívají. 

Během ledna jsme také zavítali se  staršími dětmi do  Beskydského divadla 
na pohádku O Sněhurce a sedmi trpaslících. Konečně nám napadl také sníh, který 
dělá snad největší radost dětem i sněhulákům.

Tým učitelek MŠ

Zprávy ze školy a školky
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Předvánoční čas ve školním klubu  
V  předvánočním období děti z  kroužku hry na  zobcovou flétnu uspořádaly 

vánoční vystoupení pro své rodiče. 
Nejmladší hráči zahráli jednoduché 
lidové písně, zatímco ti zkušenější 
se  pustili do  náročnějších skladeb. 
Program byl pestrý – zazněly písničky 
z  pohádek i  filmů a  nechyběly ani 
tradiční vánoční koledy. Celý koncert 
se vydařil díky poctivé přípravě každého 
z  účin-kujících, za  což si zaslouží velký 

o b d i v 

a  uznání. Závěr patřil společné písni "Štědrý 
večer", která dokreslila kouzelnou vánoční 
atmosféru. 
Nadšení turisti se v prosinci opět vydali na výlet 
kolem Hranické propasti směrem k  náměstí 
v  Hranicích na  adventní trhy. Po  cestě jsme 
minuli zříceninu hradu Svrčov ze 14.  století 
a  pokračovali kolem rezervace Kobylanka až 
na  trhy, kde jsme došli značně prokřehlí. 
Procházka to nebyla nikterak náročná, avšak 
počasí bylo nevlídné a  chmurné. Na doporučení 
jsme proto navštívili místní cukrárnu, kde na nás 
byli připravení. I  přes nevlídné počasí jsme si 
v ý l e t 

užili a už jsme si naplánovali další! 
V  kroužku badmintonu se  usku-

tečnilo společné badmintonové setkání 
rodičů, prarodičů a dětí. Cílem akce bylo 
nejen podpořit sportovní nadšení, ale 
také posílit rodinné vztahy a  užit si 
společně strávený čas. Začali jsme 
lehkou rozcvičkou a  úvodním tré-
ninkem, během kterého si děti i dospělí 
mohli osvěžit své dovednosti. Poté 
následovala hra rodič – dítě. Všichni 

Zprávy ze školy a školky
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hráli s  nadšením a  smíchem. Atmosféra byla přátelská a  soutěžní zároveň. Bylo 
připraveno občerstvení, a  i drobná odměna pro všechny zúčastněné, takže nikdo 
neodcházel s prázdnou. Společný badminton se ukázal jako skvělý způsob, jak spojit 
generace a užit si aktivní odpoledne plné pohybu. 

A. Vráblová, G. Heinová, M. Hradilová

Zprávy ze školy a školky

Novinky ze základní školy  
Předvánoční čas na naší základní škole byl plný zajímavých aktivit a  soutěží, 

které oživily školní dění a podpořily spolupráci mezi žáky napříč ročníky. 
Uskutečnila se konverzační soutěž v anglickém jazyce určená pro žáky 2. stupně. 

Tato akce byla skvělou příležitostí, jak žáci mohli prakticky využít své jazykové 
znalosti, zlepšit se  v  komunikaci a  překonat ostych při mluvení před publikem. 
Soutěž proběhla ve  dvou kategoriích podle ročníků a  účast byla hojná. Všichni 
soutěžící si zaslouží pochvalu za  odvahu a  snahu, kterou do  svých vystoupení 
vložili. 

Další zajímavou akcí byl sportovněvědomostní turnaj, který pedagogové 
zorganizovali také pro žáky 2.  stupně. Soutěžní týmy byly tvořeny žáky napříč 
jednotlivými ročníky, což podporovalo spolupráci mezi mladšími a  staršími žáky. 
Turnaj kombinoval sportovní aktivity s úkoly zaměřenými na  znalosti z  různých 
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Parkování u základní školy  
U  základní školy bylo přibližně před 2  lety rozšířeno parkoviště. Je určeno 

především pro zaměstnance a  návštěvníky školy. Naší snahou je, aby toto 
parkoviště z  důvodu bezpečnosti sloužilo výhradně jako parkoviště, nikoliv jako 
prostor k  vystupování a  nastupování žáků, které do  školy přiváží nebo ze  školy 
odváží rodiče. 

Právě k  vystupování a  nastupování žáků byl v  dolní části vybudován záliv. 
Provoz na  něm je upraven dopravním značením – je jednosměrný a  je na  něm 
zakázáno stání. Povoleno je samozřejmě zastavení, a to právě za účelem nastoupení 
či vystoupení žáků z nebo do vozidla rodičů. Velmi nás trápí řidiči, kteří dopravní 
značení nerespektují a záliv využívají k parkování (například při návštěvě lékaře) 
nebo v  zálivu jezdí v  protisměru. Moc všechny žádáme, aby dopravní značení 
respektovali a tím přispěli k bezpečnému pohybu žáků v okolí naší školy. 

K  provozu na  parkovišti je třeba dodat ještě jednu prosbu, a  to směrem 
k rodičům přivážejícím děti do třídy Soviček mateřské školy. Je samozřejmé, že tito 
rodiče se svými auty musí zaparkovat, protože dítě do MŠ je třeba osobně dovést. 
Zde nám velmi pomůže, když rodiče budou parkovat v  dolní části parkoviště 
(samozřejmě mimo záliv). Tím umožní plynulé řazení trvale parkujících vozidel. 

Všem, kteří výše uvedená pravidla budou respektovat, patří naše společné 
poděkování. 

Tomáš Vindiš, ředitel

Zprávy ze školy a školky
oborů, takže si každý mohl najít svou silnou stránku a  přispět k  úspěchu týmu. 
Atmosféra byla soutěžní, ale zároveň přátelská a motivující. 

Po vánočních prázdninách jsme se  opět naplno vrhli na  výuku. Tento čas je 
důležitý nejen pro opakování a upevňování dříve získaných znalostí, ale také pro 
přípravu na  blížící se  pololetní hodnocení. Pedagogové se  snaží nejen motivovat 
žáky k učení, ale také jim poskytovat podporu, aby mohli vyniknout v oblastech, 
které je baví a zajímají. 

Děkujeme všem pedagogům a  žákům za  jejich nasazení a  energii, kterou 
do těchto aktivit vkládají, a těšíme se na další společné zážitky. 

Tým pedagogů ZŠ
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1. skautský oddíl Suchdol nad Odrou 
Zimní pochod – Beskydy 
V  sobotu ráno 14.  prosince jsme 

vyrazili s rovery a rangers (15+) na zimní 
pochod s přenocováním. Cílem bylo vyjít 
na  Lysou horu a  cestou zpět se  utábořit 
poblíž Malenovic. Cesta ubíhala rychle a i 
přes silný vítr a  teploty pod nulou jsme 

na  vrchol Beskyd doraz i l i l ehce 
po  poledni. V  místní restauraci jsme 
se posílili teplým jídlem a vyrazili nazpět, kolem mohyly Ivančena. Téměř za  tmy 
jsme dorazili na místo, kde bylo možné se  “utábořit”. Abychom alespoň trochu 
odolali větru, postavili jsme si stan. A  pak už jen rychlá teplá večeře, zalézt 
do spacáku a pokusit se usnout. Teplota se  i přes noc držela pod nulou a vítr dul 
jako o život. Naštěstí pro nás v neděli ráno přestalo foukat a pročistila se  i obloha. 
Trochu promrzlí, lehce nevyspalí, ale 
spokojeni jsme se vraceli domů.

Roznášeni betlémského světla 
Po několika letech jsme opět obnovili 

tradiční roznášeni betlémského světla a v 
pondělí 23. prosince jej roznesli po našem 
městysi. Nebylo v  našich silách projít 
každou ulici, ale snažili jsme se  stihnout 
toho co ne jvíce . Děkujeme všem 
za  vstřícné přijetí našich roznašečů 
plamínku z Betléma. Budeme se těšit opět 

Spolky a zájmové aktivity
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za rok. Plamínek z Betléma je symbolem naděje lásky, dobra i přátelství. Věříme, že 
udělal radost mnohým z vás.

Prahou plnou strašidel 
O  víkendu 10. – 12.  ledna jsme se  s  oddílem 

vypravili do  Prahy na  závod Prahou plnou 
strašidel. Vyrazili jsme už v  pátek k  večeru 
vlakem, abychom víkend využili naplno. 
V sobotu nás čekal výlet po okolí Žižkova – kolem 
žižkovského vysílače až k památníku na Vítkově 
a  soše Žižky z  Trocnova. V  deset hodin jsme 
dorazili do  Vojenského muzea historie od 
17.  století až po  současnost. Muzeum je velmi 
interaktivní a  je možné si spoustu věci osahat. 
Před jednou hodinou jsme se vrátili do klubovny 
na oběd a pak pelášili (doslova) do Tyršova domu, 
kde byl start i cíl závodu Prahou plnou strašidel. 
Vytvořili jsme celkem 6 skupin po třech a obsadili 
kategorie A – D, tedy od mladších až po dospělé. 
Našim cílem nebylo ani tak vyhrát, jako 
se neztratit, ukořistil nějaké body a v pořádku se vrátit, a to se povedlo. Po závodě 
nás čekal ještě doprovodný program – šermířská škola a ohnivé vystoupení. Trochu 
promrzlí jsme vyrazili do klubovny skrz noční Prahu a užili si tak pěkné výhledy 
z Karlova mostu i krásné zákoutí a průchody ulic staré Prahy. V neděli dopoledne 
jsme vyrazili ještě do města, kde byl hodinový rozchod. Někteří vyrazili na nákupy, 
jiní poznávat centrum Prahy.

Jan Schovánek, vedoucí skautského oddílu

Spolky a zájmové aktivity



 24

Děkujeme Vám 
Děkujeme Vám, milí spoluobčané, za  společné zážitky v  minulém roce! 

Děkujeme Vám, že jste nás v tom nenechali! 😉  Na Štědrý den jsme společně, i přes 
nepřízeň počasí, rozezpívali Suchdol koledami. Během listopadového týdne 
vděčnosti za  svobodu jsme na  dobrovolném vstupném vybrali téměř 11  000  Kč 
a společnými silami jsme tak po ničivých povodních podpořili Člověka v tísni. 

Chceme také celým srdcem poděkovat vedení a zaměstnancům našeho městyse 
i základní školy za otevřenou, laskavou a velmi vstřícnou spolupráci v uplynulém 
roce! V neposlední řadě děkujeme i Vám rodičům, kteří nám s důvěrou svěřujete 
své ratolesti – a tak všechny naše projekty pro děti (dětský klub Pecka, letní stanové 
tábory i LegoPárty) mohou už léta dávat smysl a přinášet novým generacím užitek 
a požehnání.

 I  do  letošního roku vstupujeme s  nadšením a  vizí – dál dávat poznávat 
a  zakoušet Boží lásku světu. Sloužit potřebným a  zvěstovat všemu lidu naději, 
kterou jsme na vlastní kůži v Bohu poznali a od Něj přijali.

Srdečně Vás zveme do „starých dobrých“ i nových, čerstvých projektů. Zveme 
Vás i mezi nás 🤍  Více info, o  tom, kým jsme, čemu věříme a co děláme, najdete 
na webu bjbsuchdol.cz.

Požehnaný nový rok Vám jménem suchdolských baptistů přeje, 

Klára Bechná

Spolky a zájmové aktivity
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Závěrečná akce roku 2024  
Klub seniorů Městys Suchdol nad Odrou informuje o závěrečné akci roku 2024. 
Dne 10. 12. 2024 se v 15.00 hodin v domě kultury Suchdol nad Odrou uskutečnil 

vánoční večírek. Akce se zúčastnilo 86 seniorů, což byla opravdu velká účast. Zajistit 
jídlo pro všechny nebylo jednoduché, ale společnými silami se to podařilo. Podával 
se klasický bramborový salát s řízečkem, káva, čaj, víno a něco sladkého ke kávičce 
a k nápojům.

O příjemnou atmosféru se postarala skupina OLD PAPAS COUNTRY, která hrála 
jak k poslechu, tak především k tanci.

Závěrem večera proběhla bohatá tombola, která všechny velmi potěšila.
Rádi bychom poděkovali: paní Melicharové za  chutnou večeři, paní Marušce 

Mitášové za  skvělé věnečky, paní Zdeňce Kouřilové za  nádherné keramické 
novoročenky, panu Eduardu Kocmichovi za krásné jmelí a všem ostatním šikovným 
cukrářkám za sladké mámení. Samozřejmě nesmíme zapomenout na všechny, kdo 
během celého roku přiložili ruku k dílu a přispěli ke spokojenosti ostatních seniorů.

Na tombole se podílely firmy ANBREMETALL, s.r.o., PJD, s.r.o., PAMET, spol. 
s r.o., Řeznictví Pítr Nový Jičín, Bartoňova pekárna, s.r.o., LYRA decor, s.r.o., Lisovna 
Abart – Bartoň & Vrábel, Zahradnictví Bártek, Zahrádkářské potřeby Balaga, 
WITRA, spol. s  r.o., Cykloservis Kramoliš, TEMPERANCE – kosmetika, Stanislav 
Kowalik, Pilný Robert – med, Moštárna Kunín – sušené ovoce a Stolárna Ondračka.

Všem moc děkujeme a těšíme se na další společné setkání. 

Ing. Naděžda Pleváková

Spolky a zájmové aktivity
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Pozvánka  
1. Setkání seniorů 2024 na tradičním smažení vajec.  

Kdy:  
v úterý, dne 14. května 2024 v 15.00 hodin  
Kde:  
zahradní restaurace Centrum  
Doporučení:  
miska a lžíce, jinak vše na místě samém  
dobrou náladu 

2. Zájezd  
Kdy:  
28. května 2024, úterý – sraz v 07.00 hod zastávka u kostela a v 07.15 hod. u DK  
Kde:  
Poutní místo Velehrad – barokní basilika Nanebevzatí panny Marie a  Sv. Cyrila 
a Metoděje  
Živá voda Modrá – podmořský tunel s mořskými živočichy, zahrada, skanzen vstup 
70,- Kč  
Zámecký park zámku Buchlovice  
Oběd v  restauraci /upřesníme v  autobuse/ Sklípek (přihlásit se  můžete na  tel. 
777888308) 

Ing. Naděžda Pleváková

Spolky a zájmové aktivity
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Z činnosti spolku Western klub z.s.  
www.westernklub.cz; www.suchdolskycountryfest.cz; www.ponyexpress.cz; 

Vzpomínka na hospodáře 
Členové Western klubu a Pony Expressu se sešli v muzeu Westernové expozice 

Pony Expressu a  zavzpomínali na  kamaráda a  člena Pony Expressu Bohumila 
"Hospodáře" Kašpárka, který od nás odešel do kovbojského nebe dne 18. ledna před 
19ti lety. Expozici jsme obohatili obrázem z  aršíků vydaných známek k 40 výročí 
Pony Expresu v  Česku a  výročními razítky a  dárky od Německých členů Pony 
Expressu které jsme dostali při přiležitosto 40 jízdy pony expressu.

 

 Po prohlídce a doplnění expozice jsme se odebrali na hřbitov, kde jsme u hrobu 
Hospodáře jsme zapálili svíčky. Minutou ticha jsme uctili jeho památku, která stále 
zůstává v našich srdcích.

 

Na 10.5. 2025 připravujeme promítani dokumentů srdečně vás zveme na Saloon 
Western klubu Kletné.

Spolky a zájmové aktivity
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Počasí druhého pololetí 2024  
 Průměrná teplota vzduchu ve druhém pololetí uplynulého roku dosáhla 12,1 °C, 

což je o 1,7 °C více, než dlouhodobý průměr za období 1979 – 2013. Podle hodnocení 
normality byl normální pouze měsíc listopad s  odchylkou -0,1  °C. Teplotně 
nadnormální byly měsíce říjen a prosinec. Červenec a září byly silně nadnormální 
a srpen s odchylkou +2,5 °C dokonce mimořádně nadnormální. 

Nejnižší teplota ve druhém pololetí -6,2 °C byla v Hladkých Životicích naměřena 
27.  prosince. Nejvyšší teploty bylo dosaženo 10.  července, kdy se  rtuť teploměru 
vyšplhala až na 33,8 °C. V uvedeném období se nevyskytl ani jeden ledový den, tedy 
takový, kdy teplota vůbec nevystoupí nad nulu. Mrazových dnů bylo celkem 33. Při 
mrazovém dni klesá pod 0  °C pouze hodnota minimální teploty vzduchu. První 
mrazový den byl 16.  října. Vyskytlo se celkem 52  letních dnů a 23 dnů tropických. 
Poslední výskyt obou těchto charakteristických dnů nastal současně 8.  září. Tento 
den s  maximální teplotou 30,4  °C tak byl posledním dnem v  roce, kdy teplota 
přesáhla nejen hranici 30 °C, ale zároveň i teplotu 25 °C. 

Od června do prosince napadlo 380,7 mm srážek, což je se 112 % úhrnu běžného 
kalendářního roku normální hodnota. V  srpnu pršelo podnormálně, srážkově 
normální byly měsíce červenec, říjen, listopad i prosinec. Pouze září bylo měsícem, 
kdy napadlo mimořádně nadnormální množství srážek. Zářijový měsíční úhrn 
194,0 mm tvoří 306 % hodnoty průměrného měsíce září. Takto vysoké množství 
srážek, kdy převážná většina, 163,0 mm, napadlo během pouhých tří dnů od 12. do 
14.  září, způsobilo rozsáhlé záplavy. Dne 13.  září taky napršel nejvyšší denní 
srážkový úhrn tohoto roku 77,6  mm. Je to po 30.  červnu 1998, kdy napršelo 
111,5 mm srážek druhý nejvyšší denní srážkový úhrn na  stanici Hladké Životice 
za uvedenou dobu pozorování. V Suchdole byl 14. září několikrát zaplaven podjezd 
i přesto, že hasiči vody vždy na nějakou dobu odčerpali. Zaplavená až do 17. září 
byla silnice mezi Suchdolem a Kunínem. Záplavy zasáhly řadu obcí v Poodří. Např. 
Jistebník nebo Sedlnice byly zcela odříznuty od světa. Největší problémy však byly 
na  Jesenicku, Šumpersku, Opavsku a Krnovsku. Od 15. září vydatně pršelo už i v 
Beskydech a voda, přitékající z hor, začala rychle zaplavovat Ostravu a Bohumín. 
V  Jeseníkách voda strhla mosty, zničila silnice i  železnice, zaplavila rodinné domy 
i  veřejné budovy. Řadu domů značně poškodila, další musely být strženy 
po povodních kvůli narušené statice. Asi týden byla zcela paralyzována železniční 
doprava skoro v  celém Moravskoslezském kraji a  v části Olomouckého kraje. 
Hejtmani obou krajů vyhlásili 14. září stav nebezpečí, který nakonec trval tři měsíce. 
V důsledku toho byl zakázán vstup a vjezd do některých postižených obcí. V naší 
oblasti to byly největší povodně od  roku 1997, obyvatelé Jesenicka dokonce 
považovali letošní povodně za vůbec nejhorší. V  Jeseníku nad Odrou na Luze a v 
povodí Jičínky řádila velká blesková povodeň i v červnu 2009. Menší problémy byly 

Různé



 31

tehdy i  v Suchdole a  v Hladkých Životicích, tam tehdy během noci napadlo 
63,5 mm. Pro srovnání, během povodní v červenci 1997 napršelo od 5. do 8. července 
210,4 mm srážek. 

Bouřkové jevy, pozorované autorem tohoto příspěvku v  Suchdole n. O., 
se vyskytly v 11 dnech. Kroupy zaznamenány nebyly. Nejsilnější vítr s nárazy okolo 
22  m/s  byl pozorován 15.  září. Na  podmáčené půdě způsobené intenzivními 
srážkami způsoboval v  lesích i  okolo silnic rozsáhlé vývraty. Vichřice způsobila 
škody např. mezi kletenskou přehradou a  Pohořem, kde byla silnice doslova 
zavalena desítkami stromů. Další desítky stromů byly vyvráceny i v okolních lesích 
a podobné škody byly i v jiných oblastech, kde vydatně pršelo. Sněhová pokrývka 
ve  druhém pololetí ležela pouze tři dny a  to v  měsíci listopadu. První výskyt 
souvislé vrstvy sněhu byl 22.  listopadu. Toho dne dosáhla výška pokrývky svého 
maxima a to 5 cm. 

Hodnocení celého roku 2024 
Průměrná teplota vzduchu dosáhla v roce 2024 hodnoty 11,0 °C, což je o 2,5 °C 

více, než dlouhodobý teplotní průměr. Rok tak byl teplotně mimořádně 
nadnormální a dosud nejteplejším rokem nejen od  roku 1979, ale i  celého období, 
kdy se v Hladkých Životicích a předtím v Suchdole n. O. teplota vzduchu sleduje, 
tedy od roku 1873. Druhým nejteplejším rokem byl hned předchozí rok 2023, který 
měl průměrnou roční teplotu vzduchu 10,2 °C. Rekord tedy rok 2024 překonal více 
než přesvědčivě. Minimální teplota -18,6  °C byla naměřena 10.  ledna, nejvyšší 
teplota 33,8 °C byla dosažena 10. července. 

Po sedmileté pauze se v Hladkých Životicích vyskytl 9. ledna arktický den, kdy 
maximální teplota vystoupila na -10,4  °C. Roční počty charakteristických dnů jsou 
uvedeny v tabulce pod příspěvkem. 

Roční úhrn srážek 774,8 mm je 120 % úhrnu průměrného roku, srážkově byl tedy 
rok nadnormální. Nejvyšší denní úhrn srážek je již uvedených 77,6 mm ze 13. září. 
Kromě povodňového měsíce září byl v  Hladkých Životicích mimořádně 
nadnormálním měsícem i  červen, kdy sice napršelo „pouhých“ 224 % normálu, 
avšak v celkovém úhrnu to bylo 203,1 mm, tedy ještě asi o 9 mm více než v září. 
Červnové srážky vypadávaly v několika silnějších bouřkách během celého měsíce 
a tak nezpůsobily žádné škody. 

V  Poodří působil škody především vítr, kdy se 22.  června vyskytl downburst 
ve Studénce a  Jistebníku a 19.  června působila vichřice škody v Ostravě. Blesková 
povodeň se  koncem června vyskytla na  Přerovsku a  ve  Frenštátě p. Radhoštěm. 
V Suchdole n. O. dosahoval vítr v nárazech maxima 22 m/s ve dnech 23. března a 
15.  září. Škody způsobené větrem a  povodněmi ve  druhé půlce roku jsou již 
uvedeny výše. 

Bouřkových dnů se vyskytlo v roce 2024 celkem 32, kroupy zaznamenány nebyly. 
Počet dnů se  souvislou sněhovou pokrývkou byl 21. Poslední sněhová pokrývka 
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roztála ještě před koncem meteorologické zimy 8.  února. První výskyt sněhové 
pokrývky v nové sezóně byl 22. listopadu. Nejvyšší sněhová pokrývka, vysoká 8 cm, 
ležela 8. a 9. ledna. Suma výšek nově napadlého sněhu za celý rok 2024 činila 25 cm. 

Zdrojem dat o  teplotě vzduchu a  srážkových úhrnech jsou měření pana 
Ladislava Rošlapila na  Šlechtitelské stanici v  Hladkých Životicích. Ostatní 
meteorologické prvky a  jevy (oblačnost, rychlost větru, typ srážek, dohlednost, 
atmosférické jevy, bouřkové jevy a  sněhová pokrývka) pozoruje autor tohoto 
příspěvku v Suchdole nad Odrou. V uvedeném roce naměřené a pozorované údaje 
jsou srovnávány s  dlouhodobými průměry za  období 1979 – 2013 pro Hladké 
Životice a  za  období 2002 – 2016 pro prvky a  jevy pozorované v  Suchdole nad 
Odrou, rekordní hodnoty jsou aktualizovány až do současnosti. 

Petr Dobeš

Různé
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Vyčistím koberce, sedačky, čalouněný nábytek, 
 
mokrým způsobem.  
 
Jiří Marek – 739 640 626

Různé
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Kontaktní informace
Web www.suchdolnadodrou.cz
Email el.podatelna@suchdol-nad-odrou.cz
Datová schránka fakba7w

Starostka Ing Lucie Boráková 556 770 102
borakova@suchdol-nad-odrou.cz 602 570 824

Místostarostka Iva Hrabovská 556 770 103
hrabovska@suchdol-nad-odrou.cz        605 307 695

Technicko-správní odbor    Helena Richtáriková - vedoucí         556 770 101
Czech POINT richtarikova@suchdol-nad-odrou.cz

mestys@suchdol-nad-odrou.cz

Investiční technik Petr Bartošík 556 770 104
   bartosik@suchdol-nad-odrou.cz                        739 452 315

Matrika Bc. Kateřina Kollerová, DiS. 556 770 106
Czech POINT kollerova@suchdol-nad-odrou.cz

Finanční odbor Zdenka Bergerová - vedoucí 556 770 108
bergerova@suchdol-nad-odrou.cz

Správa bytů a pokladna Jana Poštová 556 770 109
postova@suchdol-nad-odrou.cz

Hlavní účetní Jitka Jurkovičová 556 770 105
jurkovicova@suchdol-nad-odrou.cz

 
Klub kultury Andrea Sehnalíková 724 389 270

klub.kultury@suchdol-nad-odrou.cz

Technické služby David Sehnalík
dilny@suchdol-nad-odrou.cz

Penzion Poodří Alena Ondračková 731 467 643
penzion.poodri@suchdol-nad-odrou.cz

Čistírna odpadních vod Jaromír Šrámek 702 020 302
cov@suchdol-nad-odrou.cz

Sběrný dvůr Ivan Brynecký 602 126 519
pouze v provozní době

Dům s pečovatelskou službou Libuše Pazderová 733 335 331

Muzeum Kamila Böhmová 605 113 310
     muzeum@suchdol-nad-odrou.cz 724 389 269

Knihovna Věra Dorazilová
knihovna@suchdol-nad-odrou.cz
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Realizace: funprint.eu

Informace o provozu úřadu městyse, 
místa pro sběr odpadů, DKT, knihovny a muzeí

Úřední hodiny úřadu městyse 
pondělí, středa 08:00 – 11:30 12:30 – 17:00  
úterý, čtvrtek 08:00 – 11:30 12:30 – 14:00 po předchozí dohodě  
pátek pro veřejnost uzavřeno 

Provozní doba sběrného dvoru 
středa 15:00 – 18:00 (otevřeno pouze v letním období, tj. od 1.4. do 30.9.)  
sobota 08:00 – 11:00 (otevřeno celoročně)  

Provozní doba DKT 
čtvrtek 15:00 – 18:00  

Výpůjční doba knihovny 
pondělí, čtvrtek 14:00 – 18:00

Návštěvní hodiny muzeí 
Muzeum Moravských bratří:     Muzeum městyse:

úterý 09:00 – 15:00 čtvrtek 09:00 – 15:00 
pátek 09:00 – 15:00 lichá sobota 09.00 – 12.00
lichá sobota 09.00 – 12.00   
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